
 

Referat af Bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 28. januar 2025 klokken 18.00 - 21:00 
STED: Stines kontor, administrationsbygningen på afdeling Fensmark 
 
Inviterede:  
Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Mia Than West, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn 
Andersen, Anders Holm, Marie Louise Jagd Hoff, Maj-Britt Højgard, Stine Andersen, Lone Christoffersen, 
elevrådsrepræsentanter fra Fensmark og Toksværd 
 
Til stede: Mie Ihlermann Rasmussen, Janni Elley, Mia Than West, Louise Mie Grahn, Anders Holm, Maj-Britt Højgaard, 
Stine Andersen, Lone Christoffersen, William Essing Jensen, Karen Raff, Christina Krogh Nikolajsen 
 
Gæster: Lasse Andersen 
 
Fraværende:  
Afbud: Marie Louise Jagd Hoff 
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referent: Lone Christoffersen 
 

Spisning fra kl.18.00 

 
Tid Punkt Referat 
18.00 Sag 44/SSA og LA/beslutning 

Fondsansøgning til Holmegaard 
Folkepark 
 

Lasse fortæller om de fysiske forandringer, der er i støbeskeen 
i fællesområderne på Ny Afdeling. Sammen med dette vil  
Lasse have undervisningen ud i naturen, så eleverne på Ny 
afdeling tilbydes flere forskellige og inspirerende 
læringsmiljøer. Der skal lokale kræfter med i projektet, og 
herudover vil Lasse inddrage forældre og elever. Målgruppe for 
den nye ”Folkepark” er Børn, unge, Børnefamilier, ældre og 
sårbare.  
Lasse vil søge fondsmidler. Janni (bestyrelsesmedlem) vil 
gerne deltage i arbejdet med ansøgninger.  
Forventet tid til processen inden vi reelt kommer i gang vil 
være ca. 2 år.  
Skolebestyrelsen stemmer ja til at Lasse kan gå i gang med at 
søge fonde.  

18.15 Sag 43/ MIR 
Godkendelse af referat 

Referatet godkendes  

18.15 Sag 44/ SSA  
Opfølgning på økonomi afslutning 
2024 
Da vi ikke har det endelige budget for 
2025, følger det først til beslutning i 
februar. 

Vi kommer ud med et overskud på almen på 668.720 kr. som 
vi må overføre.  
I SFO’en kommer vi ud med et overskud på 264.180 kr, som 
skyldes tilgang af elever. Samlet overskud er 932.900 kr. som 
alle må overføres til næste budgetår.  
Shila og Stine får ros for at have styret vores budget så tæt og 
flot.  

18.30 Sag 45 / SSA / Beslutning / 
Dagsstruktur og timetalsfordeling 
Oplæg til ny dagsstruktur og 
timetalsfordeling. 
Bilag følger 

 

Stine fortæller om begrebet selvkontrol, som er vores evne til 
at agere meningsfuldt i forskellige situationer. Det er et 
”batteri”, der aflades i løbet af dagen. Det gode er, at det kan 
oplades, bl.a. ved at man får hvile i løbet af dagen. Vi har 
derfor tænkt os at indføre stilletid midt på dagen. Nogle af 

vores lærere og pædagoger har afprøvet det, med positiv 
effekt.  
Der fremlægges et oplæg til dagsstruktur hvor stilletid er 
integreret.  
Bestyrelsen godkender oplæg til dagsstrukturen.  
 
Stine gennemgår timefordelingsplanen og forklarer de 
prioriteter vi har valgt.  
Timetallet for 0.klasse er vedtaget. 
Timetallet for 1. klasse godkendes efter at der fjernes en time 
fra KRI og gives til MUS. 
Timetallet for 2. klasse er godkendt 
Timetallet for 3. klasse godkendes  



Timetallet for 4. klasse godkendes  
Timetallet for 5. klasse godkendes 
Timetallet for 6. klasse godkendes 
Timetallet for 7. klasse godkendes 
Timetallet for 8. klasse godkendes 
Timetallet for 9. klasse godkendes efter at den ene lektion fra 
praktiskmusisk valgfag flyttes op til tysk. Der laves en 
emneuge, som omhandler de praktiskmusiske fag.  
Timetallet for Special 1-3. klasse er godkendt 
Timetallet for special 4-6. klasse er godkendt 
Timetallet for special 7-9. klasse er godkendt 
  

lletl19.20 Sag 46/SSA/Information 
Specialområdet som det ser ud pt. 
Kommunalstruktur 
Model for økonomitildeling 
Holmegaardskolens tanker om 
prioriteringer  
 

Udsættes til mødet i februar 
 

20.05 Sag 47/SSA/Information 
Proces ifht. eventuelle 
overflytninger af personale 

Udsættes til mødet i februar 

20.15 Sag 48 / MIR 
Bordet rundt  

• Medlemmer 

• Medarbejdere 

• Ledelsen 

• Formanden 

Elevrådet: William fortæller, at legepladsen er indviet i 
Toksværd. Der er kommet gynger, legestativ, trampolin mm. 
Det er rigtig fedt. 6. klasserne delte pølser og juice ud. 
Det var en god fælleselevrådsdag, og det var også gode 
december dage. 
 
Forældremedlemmer:  
Bedre brobygning mellem store og små i SFO’en. 
Terminsprøverne er lige overstået, det har været meget hårdt 
for eleverne. Især sidste dag som var både retskrivning, 
læsning og naturfag. Kunne være fedt at det var fordelt på to 
uger. 
Der kommer en del bekymringer fra Base 2-forældre i forhold 
til skærmtid. 
Husk at tænke specialklasserne ind i fester.  
 
Medarbejdere 
Vi er begyndt at gøre klar til Legospace, og eleverne går rigtig 
meget op i det. 
 
Ledelse 
Brandalarmen gik i udskolingen, men det gjorde den samtidig 
på Ny afdeling. Det skal den ikke, og det får vi ændret. 
I forbindelse med brandalarmen, var der 4 børn, som blev 
glemt i et ekstralokale på Ny afdeling. Det betyder at vi 
arbejder med at revidere vores procedure i samarbejde med 
brandmyndighederne, så det ikke sker igen.  
 
Formanden 
Vi har haft skoleudviklingssamtale. Det var en rigtig god 
oplevelse, og første gang vi mødte vores nye chef Søren 
Kokholm. Det var første gang, at der både var elev, pædagog, 
lærerdeltagelse og skolebestyrelse med. 
Mie har været til møde i hovedbestyrelsen for Skole og 
forældre – gode og intense dage.  
Mie har sammen med skolebestyrelsesformanden fra 
Kobberbakke taget initiativ til at skabe et samarbejde mellem 
skolebestyrelserne om at gøre politikere og CDSF opmærksom 
på bekymringer for tildeling af budgetter til og fremtidige 

vilkår for specialområdet 
 

 Hvis tiden tillader: Rundvisning  

 Punkter til kommende møder 
 

• Februar: Budget for 2025 

• Opfølgning på trafikudvalget, parkeringspladser 



• Rundvisning på afdeling Fensmark og afdeling 
Toksværd 

• Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 

• Årshjul, Mie og Stine laver udkast til drøftelse  

• Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2025/2026 

• Opfølgning på trafikudvalget, parkeringspladser 
 

 


